
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødereferat Møde nr. 

Skolebestyrelse 4-20/21 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

23.11.20 Teams 19.00-20.30 

Deltagere 

Frank Enemark, Steen Hede, Kasmir Pomykala, Kim Christoffersen, Peter 

Andersen, Lasse Anthonsen, Majbritt Hansen, Frida Andersen, Carla Mül-

ler, Søren Larsen, Thorbjørn Agerholm, Christa Dyrbjerg, Jørgen Greger-

sen ® og Jan Poulsen. 

Bemærkninger 

Fraværende: Kasmir Pomykala, Majbritt Hansen og Christa Dyrbjerg 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Referat fremsendt elektronisk. 

 

Referatet godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen godkendt. 

 

3. Værdidrøftelse af online skolebestyrelsesmøder – Frank Ene-

mark 
Fælles drøftelse af skolebestyrelsesmødernes værdi som onlinemøder. Der kan plan-
lægges fysiske møder på skolen, fx personalemøder og skolebestyrelsesmøder, hvis det 

vurderes, at det ikke er hensigtsmæssigt, at disse møder afvikles virtuelt. Der skal dog 
fortsat være fokus på at undgå smittespredning, og derfor anbefales det, at så megen 

mødeaktivitet som muligt afvikles virtuelt. 

 

Møderne fungerer generelt godt. Mister nuancerne og samspillet i de-

batten i forhold til den fysiske mødeform. Kommer hurtigere ind til 

sagens kerne. Fysisk krævende at bevare fokus gennem et helt 

møde. God løsning, at mødelængden er begrænset til 1½ time. Dags-

ordenens format skal evt. tilrettes. ”Bordet rundt” kan være en måde 

at sikre, at alle får budt ind på de enkelte punkter. Udfordring at 

være referent i forhold til at få alt med. Kvaliteten af netforbindelsen 

er en afgørende faktor.  

 

 

 

 

Aalykkeskolen 

 

Dato 1. marts 2021 

Udsendt af 

Jan Poulsen 

 

Afbud til: 

Jan Poulsen 

Direkte telefon 79 79 79 80 

E-mail japo@kolding.dk 
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4. Status på skolegårdsprojekt – bilag - Steen Hede 
Skolebestyrelsen har besluttet, at en renovering af skolegården skal være skole-
bestyrelsens indsatsområde. Steen Hede har udarbejdet et idekatalog, der repete-
res.  

 

Steen er klar til igen at gå 100 % ind i projektet. Der er ikke nyt at 

fortælle om projektet på nuværende tidspunkt. Svært at søge økono-

miske midler, før vi har gjort os konkrete tanker om projektet. Skolen 

har ikke selv væsentlige midler at bidrage med. Jan inviterer Kompan 

til at komme med et prisoverslag på et kommende projekt (step 1). 

Han arrangerer, at Steen og Frida kan mødes med firmaet.    

 

Hvis der skal søges kommunale midler skønnes 1. oktober 2021 at 

være næste mulighed for at søge (med henblik på budget 2022). Vi 

skal have gang i en dialog med de kommunale politikere. En mulighed 

kan være at arrangere et valgmøde med deltagelse af en række lokal-

politikere (step 2). Villy Søvndal og Eva Kjer Hansen er oplagte mulig-

heder. 

 

Punktet sættes på dagsordenen igen på næste møde. 

 

5. Afsluttende drøftelse af ordensregler – bilag – Frank Enemark 
Skolebestyrelsen har haft sin indledende drøftelse omkring revidering af ordensregler, 
der har været i høring på personalemøde.  

 

Jan Poulsen har udsendt nyt forslag med enkelte justeringsforslag fra 

personalet.  

 

Forslag til ændring af afsnittet ”Generelt”, pkt. 2 

Forslag til ændring af afsnittet ”Indendørs”, pkt. 2. Pkt. 4 bør udgå 

Ingen forslag til ændringer til afsnittet ”I skolegården” 

 

Der kunne ikke opnås enighed om det justerede forslag fra persona-

let. Punktet sættes på dagsordenen igen på næste møde. 

 

6. Drøftelse af forslag til trafiksanering – bilag - Jan Poulsen 
Trafikken omkring skolen kan være rimelig intens ved afsætning om morgenen og bli-
ver ikke mindre ved den planlagte trafikændring Vejlevej / Skovbogade. Udfordringen 
opstår pga. standsninger, parkeringer, vejbredde og trafikmængde i speciel Skovbo-
gade. Politiet har besigtiget forholdene i august og efterfølgende en repræsentant fra 
By- og Udviklingsforvaltningen, der er fremkommet med et forsalg. På baggrund af sid-
ste møde har der været kontakt BYF i forhold til skolebestyrelsens høringssvar. 

 

Punktet udskudt til næste møde. 

 

7. Evaluering af 35 minutters båndet i 5. lektion – Jørgen Greger-

sen 
I skolernes ressourcetildeling for indeværende skoleår skulle pausetiden øges med 10 
minutter, der skulle tages fra den understøttende undervisning. Skolebestyrelsen øn-
skede en udvidelse af spisepausen. Skolen har haft drøftelser om, hvordan dette skulle 
ind koopereres og er landet på et bånd i 5. lektion med understøttende undervisning på 
35 minutter. Hvilke erfaringer har vi? 

 

Punktet udskudt til næste møde. 

 

8. Orientering 
a. Status på COVID 19 
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Der har været et enkelt tilfælde med en smittet elev på Aalyk-

keskolen. Skolen fulgte Kolding Kommunes procedure med 

kontakt til skolechef og kommunens sundhedsansvarlige. 

 
b. Bliver der jul på Aalykkeskolen? 

Der bliver jul, men med en anden udgave af Lucia og juleaf-

slutning. 

 
c. Elevråd 

Intet at referere. Har ikke holdt møde siden sidst. 

 
d. O.a. 

36 ansøgere til opslået stilling som lærer i udskolingen. Tobias 

Gramstrup, 24 år, er ansat i stillingen. Tobias har de nødven-

dige linjefag. 

 

9. Evt. 

Intet at referere. 

 


